
Beste raadsleden,  
   
Wat heeft een stad als Almelo, met bijna 80.000 inwoners nodig? Een mooie binnenstad 
met gezonde horecaondernemingen natuurlijk!  
Al meer dan 30 jaar werkt Café De Stam mee aan de opbouw van de stad en zo is het 
Amaliaplein dan ook tot een bloeiend uitgaansgebied uitgegroeid.  
Ik steek gelijk maar even van wal, want ik wil u allen een zienswijze geven waarin u het 
belang zult zien van het nachtleven van de horeca:  
   
Als je als stad wil groeien, dan is het korten op de openingstijden van de horeca niet de 
juiste weg. Niet veel zaken zijn na 01:00 uur ‘s nachts überhaupt geopend, dat zijn er 
slechts een paar. Een reden zoals die wordt aangevoerd om de openingstijden van 
zondag tot en met woensdag in te korten, is ‘overlast’. Je hoeft geen intellectueel te zijn, 
of iemand te zijn die regelmatig uitgaat, om te snappen dat er op deze avonden geen 
overlast zal zijn in de stad. Dit kan ook ondersteund worden door de cijfers van de 
hulpdiensten, politie, ambulance, brandweer, dat de horeca uitermate rustig is van 
zondagnacht tot en met woensdagnacht.  
   
Een stad als Almelo met zo’n 80.000 inwoners moet bruisen, moet levendig zijn! Almelo 
wil zichzelf heel graag meten met de grotere steden zoals Hengelo en Enschede. Maar 
dat gaat niet gebeuren als de terrassen in het weekend om 01:00 uur leeg moeten zijn. 
Bij deze bent u in het weekend van harte uitgenodigd om de trieste aanblik van een 
middelgrote stad te zien op een vrijdag of zaterdagavond. Dit is voor ons al erg genoeg 
om mee te maken, we merken ook dat het aantal bezoekers terugloopt. Het meten met 
grote steden gaat ook niet lukken als er van zondag tot en met woensdag geen 
nachtleven meer is. Nee, men hangt er op de zondag tot en met woensdagnacht niet 
met de benen uit, dat geven we toe. Maar juist dáárom is er ook al helemaal geen sprake 
overlast!   
Onze gasten zijn mensen van andere horecazaken die net hebben gewerkt, of juist hun 
weekend vieren, omdat ze in de reguliere weekenden zelf moeten werken. En we 
ontvangen gasten die laat beginnen met werken, of  's avonds/ ‘s nachts hebben gewerkt 
. Denk aan mensen in de zorg, politie of andere hulpdiensten of vrachtwagen chauffeurs 
en zo zijn er nog veel meer mensen die in de weekenden werken en juist doordeweeks 
hun weekend willen vieren door een restaurant of bioscoop bezoek en daarna het café 
in te gaan.  
   
   
Er zijn een heleboel redenen om Almelo een mooie stad te laten zijn, want Almelo is het 
gewoon waard.  En wij als horeca staan voorop om dat uit te stralen!  
Er staat in de documenten, aangevraagd door dhr. De Jong (Restaurant The Shamrock) 
d.m.v. de WOO,  dat "sluitingstijden voor terrassen in de meeste andere steden ook 
01:00 ‘s nachts (vernomen uit de mond van de burgemeester dd 28 augustus 2023). Dus 
geen reden voor aanpassingen." Dit 'vernomen uit de mond van de burgemeester' wordt 
dus zo maar als waarheid aangenomen. Maar dit klopt helemaal niet, want bijvoorbeeld 
in Enschede sluit het terras pas als de zaak dichtgaat. Dit hebben we nagevraagd bij 
onze Enschedese collega's. Wij zijn tevens van mening dat wij als horeca veel minder 
gehoord worden in deze hele zaak dan de bewoners. Ze praten dan ook over wij-zij, maar 



een direct gesprek is er nooit geweest. Wij willen de bewoners dan ook uitnodigen voor 
een gesprek. En wij dienen nogmaals nadrukkelijk het verzoek in voor uitstel van de 
nieuwe richtlijnen voor de sluitingstijden. De horeca zit er al veel langer dan dat de 
bewoners er wonen. Indien  aanpassen niet lukt, zoals blijkt, moeten we het omzetten in 
samenwerken. Wij beloven dat wij als horeca minder geluid uit gaan stoten en deuren 
zoveel mogelijk dichthouden. Maar dan graag wel de normale openingstijden behouden! 
Eerst al de terrassen vervroegd sluiten en nu zelfs de zaken eerder dicht!! Heeft u enig 
idee wat dit met een zaak als Café De Stam doet? Dit gaat om grote bedragen die nu 
worden misgelopen. Dit is omzet waardoor De Stam kan blijven bestaan!  
   
Café De Stam is door de jaren heen een instituut geworden voor de gemeente Almelo. U 
mag absoluut niet voorbij gaan aan het belang van zo'n café als dit. Jeugd is ook zeer 
belangrijk voor een stad en daar moet vermaak voor zijn. Wat wíllen jongeren en 
adolescenten? Uitgaan! Maak daarom de stad aantrekkelijk, zodat ze graag willen 
blijven en ga niet de horeca sluiten!! We hebben ook al geen universiteit, dus maak van 
Almelo geen spookstad en houdt de horeca open!  
   
Misschien is het niet helemaal uw kopje thee, deze nachtelijke openingstijden. Maar het 
ís er wel en het is ook zéér belangrijk dat jongeren (adolescenten) ergens naartoe 
kunnen. Anders zwerft men op straat en verveling slaat door in vernieling en vandalisme. 
Denkt u ook aan de werkgelegenheid die terugloopt met vroegtijdige sluiting. Deze kant 
moeten we absoluut niet op willen!! Op zondagavond staan ook mensen om 22:15 in de 
sportschool. Dat weet ik, want ik kwam zondagavond van een wedstrijd van Heracles 
vandaan. Dit is ook een wereld die u misschien niet kent, maar deze bestaat wel..   
Alstublieft lieve mensen: laat Almelo een stad blijven, houdt de horeca open!!  
   
Wij als gezamenlijke horeca zetten Almelo op de kaart, wij vullen voor het grootste deel 
de UITagenda van de gemeente Almelo. Wij zijn als horeca gek op Almelo en daarom 
schrijf ik ook deze brief, omdat het me zeer naar aan het hart gaat dat de horeca nu nóg 
eerder moet sluiten!  Ik vraag mij dan ook af naar hoeveel mensen er wordt geluisterd 
die klagen. Het zullen er niet veel zijn, zoals ik inmiddels in de documentatie van de 
afgelopen jaren heb gekeken. En de klachten komen telkens bij dezelfde mensen 
vandaan. En het lijkt wel of ze er hun beroep van hebben gemaakt met de bedoeling om 
de horeca ten gronde te richten. De horeca moet ook zo maar even vernemen dat de 
gemeente deze plannen tot eerder sluiten heeft. U heeft geen idee dat dit een 
horecazaak de strop om doet! Ergens loopt het hier behoorlijk scheef mijns inziens en ik 
vraag u dan ook om de boel te heroverwegen. Ik vraag om uitstel en eerst eens samen, 
met de horeca en de bewoners gezamenlijk in gesprek te gaan.  
   
Ik dank u hartelijk voor het lezen van mijn betoog en ik hoop dat u mijn argumentatie 
namens de gehele horeca inziet en relevantie van het nachtleven inziet.  
   
Met vriendelijke groet,  
   
Liset Heukels  
   
 


